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Preşedintele ANRE: România ar putea renun Ńa din 2016 la importurile de
gaze naturale

Preşedintele ANRE, Niculae HavrileŃ, a declarat că România va importa în
2015 din Rusia doar 3 la sută din consumul de gaze naturale, iar de la a anul
ar putea renunŃa complet la importuri, deoarece producŃia internă poate
asigura integral consumul, informează Mediafax.

"Din luna aprilie nu s-a mai importat nimic. Şi acum, în acest moment,
importurile sunt zero. Estimăm pentru acest an importuri de circa 3%, însă
luăm gaze din import pentru echilibrare. De exemplu, dacă avem o perioadă
mai geroasă, gazele din depozite nu pot fi scoase la presiunile normale. Dacă
anul viitor producŃia internă va acoperi întreg consumul, atunci nu vom mai
importa", a declarat HavrileŃ.

Autoritatea NaŃională de Reglementare în domeniul Energiei estimează un
consum de 11 miliarde metri cubi de gaze naturale pentru acest an.
Importurile se vor ridica la numai 3 la sută. Prin comparaŃie, înainte de 2008,
importurile ajungeau la 25 la sută. În 2014, importurile de gaze au reprezentat
7,5% din consumul total la nivelul Ńării.


